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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 11/2020 (336) 

 
Datum a čas konání: 24. listopadu 2020 v 9:00 hodin 

Místo konání: Microsoft Teams 

Přítomni: viz hlasovací listina (celkem 25 senátorů) 

Omluveni: Homola/FaVU 

Hosté: rektor Štěpánek, kvestor Janíček, prorektorka Režňáková, prorektoři Grmela, 
Doupovec, Hirš, Hruška, Ing. Herrmannová, Mgr. Koudelová 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 9/2020 ze dne 13. 10. 2020 
4. Rezignace zástupkyně FP v AS VUT a předání Osvědčení o zvolení a složení Slibu člena AS 

VUT nového zástupce v AS VUT za FP 
5. Informace vedení VUT 
6. Informace z RVŠ a schválení delegáta a jeho náhradníka do SK RVŠ  
7. Informace o činnosti SK AS VUT a schválení návrhu zástupce studentů do DR KaM  
8. Legislativní záležitosti 

 Dodatek č. 2 k Jednacímu řádu AS VUT: 
– Možnost tajného hlasování na distančním jednání AS VUT 
– Institut stálého hosta na zasedáních AS VUT z VŠ ústavů VUT 

 Dodatek č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI 
 Nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT 

9. Ekonomické záležitosti  
 Příprava Pravidel rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021 
 Další ekonomické záležitosti 

10. Pedagogické záležitosti 
 Směrnice pro přijímací řízení na ÚSI do NMSP a DSP pro akademický rok 2021/2022 
 Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI v letním se-

mestru akad. roku 2019/2020 
 Další pedagogické záležitosti  

11. Institucionální plán VUT pro rok 2021 
12. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 

 Návrhy rektora na doplnění externího a interního člena do Vědecké rady VUT 
13. Volby do AS VUT 

 Informace předsedy Volební komise VUT o jednání Volební komise VUT pro volby do AS 
VUT konané dne 11. 11. 2020 – viz Zápis z jednání VK VUT ze dne 11. 11. 2020 a Sou-
hrnná zpráva Volební komise VUT o výsledku voleb do AS VUT v Brně pro funkční období 
listopad 2020 až listopad 2023 

14. Různé  
 Různé  



 

2 / 19 

 1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Dnešní zasedání AS VUT zahájil předseda AS Hanáček v 9:00 hodin; úvodem přivítal rektora Ště-
pánka, kvestora Janíčka, prorektorku Režňákovou, prorektory Grmelu, Doupovce, Hirše a Hrušku, 
kancléře Gregorka, Ing. Herrmannovou, tiskovou mluvčí Koudelovou, přítomné členy AS VUT 
a ostatní účastníky zasedání. Dále zrekapituloval, že v návaznosti na stále vážnou epidemiologickou 
situaci pandemie koronaviru Covid-19 bylo opět svoláno distanční jednání AS VUT.  

Následně doc. Hanáček podal návrh na schválení usnesení AS týkající se určení skrutátorů – navr-
ženi byli doc. Steinbauer a Ing. Bradáč.  
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory doc. Steinbauera a Ing. Bradáče.   
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Předseda AS Hanáček podal návrh na schválení výše uvedeného programu zasedání AS VUT s ná-
sledujícími změnami:  

▪ Bod 6. Informace z RVŠ byl doplněn o schválení delegáta a jeho náhradníka do SK RVŠ.  
▪ Bod 7. Informace o činnosti SK AS VUT byl doplněn o informaci o usnesení SK AS VUT 

o schválení návrhu zástupce studentů do Dozorčí rady KaM.  
▪ Doplněn nový bod 11. Institucionální plán VUT pro rok 2021.  
▪ Bod 12. Záležitosti KTČ AS VUT byl doplněn o návrhy rektora na nového interního a exter-

ního člena VR VUT.   
Výše uvedený program byl v tomto znění schválen.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s následujícími změnami:  

▪ Bod 6. Informace z RVŠ byl doplněn o schválení delegáta a jeho náhradníka do SK RVŠ 
▪ Bod 7. Informace o činnosti SK AS VUT byl doplněn o informaci o usnesení SK AS VUT 

o schválení návrhu zástupce studentů do Dozorčí rady KaM.  
▪ Byl doplněn nový bod 11. Institucionální plán VUT pro rok 2021. 
▪ Bod 12. Záležitosti KTČ AS VUT byl doplněn o návrhy rektora na nového interního a exter-

ního člena VR VUT.   
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 9/2020 ZE DNE 13. 10. 2020 
 
Zápis z jednání AS VUT č. 9/2020 ze dne 13. 10. 2020 byl rozeslán ke korekci všem členům AS 
VUT, rektoru Štěpánkovi a kancléři Gregorkovi e-mailem dne 20. 11. 2020. Rektor Štěpánek provedl 
v zápise drobné formální úpravy a doplnění části týkající se jeho přednesených informací, po zapra-
cování korekce rektora rozeslala tajemnice AS bezprostředně tento upravený zápis znovu členům 
AS VUT – e-mailem dne 21. 11. 2020.  

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS k zápisu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o jeho schválení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z jednání AS VUT č. 9/2020 ze dne 13. 10. 2020 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT e-mailem dne 21. 11. 2020. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Z časových důvodů prozatím nebyl dokončen Zápis z minulého zasedání AS VUT č. 10/2020 ze dne 
10. 11. 2020, tento zápis bude schvalován na příštím zasedání AS.  
 
 

4. REZIGNACE ZÁSTUPKYNĚ FP V AS VUT A PŘEDÁNÍ OSVĚDČENÍ O ZVOLENÍ  
    A SLOŽENÍ SLIBU ČLENA AS VUT NOVÉHO ZÁSTUPCE V AS VUT ZA FP 
 
Předseda AS VUT doc. Hanáček sdělil, že obdržel e-mailem dne 11. 11. 2020 rezignaci členky AS 
VUT z Fakulty podnikatelské Ing. Smolíkové, která se vzdala své funkce vzhledem ke jmenování do 
funkce proděkanky na FP, z důvodu neslučitelnosti této funkce se členstvím v AS VUT.  

Namísto Ing. Smolíkové nastoupí dnes její náhradník zvolený ve volbách do AS VUT pro funkční 
období 2017–2020 Ing. Viktor Ondrák, Ph.D. Osvědčení o zvolení náhradníkem za člena AS VUT 
podepsal předseda Volební komise VUT Ing. Bradáč, Ing. Ondrák na dnešním zasedání složil Slib 
člena AS VUT a podepsal jej.   
 
 

5. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Rektor Štěpánek 

▪ Probíhá akce „Daruj krev“ při nemocnici U Sv. Anny v Brně, rektor poděkoval studentům, že plní 
svůj slib. 

▪ Včera se uskutečnilo jednání Rady pro sport VUT, proběhla diskuse týkající se podpory činnosti 
studentů s mimořádnou sportovní výkonností – Projekt Sport na VUT 2020–2030. Diskuse se 
týkala zejména plánu na r. 2021. Projekt UNIS – Podpora studentů s mimořádnou sportovní 
výkonností; na MŠMT vyšla výzva s datem podání do 15. 12. 2020.  VUT má přiděleno 30 spor-
tovců pro stipendijní program VSC Victori, má alokováno 950 000 na podporu organizačních 
aktivit MŠMT (koordinátor, administrátor, garanti sportovců; benefity; služby; ostatní). Výběrové 
řízení na 30 míst v projektu UNIS 2021.  

▪ Vědecká rada VUT projednala tři úspěšné profesury – doc. Ing. Petr Toman, Ph.D. / FEKT, doc. 
RNDr. František Krčma, Ph.D. /FCH a doc. Ing. Jiří Kala, Ph.D. / FAST. Dále VR VUT napravila 
rozhodnutí profesorského sboru z roku 1948, kterým byl odňat čestný titul Doctor honoris causa 
brněnské techniky J. A. Baťovi – náprava historických křivd, VR VUT toto rozhodnutí zrušila. 
Rektor ocenil spolupráci ředitele CVIS Ing. Marušince a J. Jemelíka při zajištění distančního jed-
nání VR VUT.  

▪ Dne 1. 12. 2020 se uskuteční on-line jednání rektora, kvestora a prorektora Grmely s děkany 
fakult a řediteli VŠ ústavů týkající se přípravy „Pravidel rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021“ a roz-
dělení DKRVO. Fakulty mají řadu protikladných názorů, o průběhu jednání a přípravě „Pravidel 
rozpočtu…“ bude AS VUT průběžně informován.  

▪ Informace o Covid-19 – další vývoj: Poklady zpracovala Mgr. Dvorská, bude nutno aktualizovat 
Rozhodnutí rektora. Opatření pro vysoké školy:  
a) stávající opatření byla prodloužena do 22. 11. 2020;  
b) od 23. 11. do 24. 11. 2020 platnost stávajících pravidel, tedy zkoušení do 10 osob, zákaz 
prezenční výuky, zákaz ubytování českých studentů na kolejích s výjimkou; 
c) od 25. 11. do 30. 11. prezenční výuka laboratoře, praktická cvičení do 20 osob, zkoušení do 
10 osob, prezenční výuka (studium) doktorandů, ubytování na kolejích pouze těch studentů, kteří 
mohou mít prezenční výuku, praxe u externích subjektů, individuální konzultace, návštěvy kni-
hoven; 
d) od 30. 11. do 12. 12. – pro VŠ platí totéž co v období od 25. do 30. 11. 2020.  
Ke dni 24. 11. 2020 je na kolejích:  
o    1 pozitivně testovaný (z toho 0 zahraničních studentů) 
o    0 v karanténě                      
o    6 zahraničních studentů v karanténě po příjezdu do ČR.  

▪ Jednání rektora s Ing. Šteflem (VTP, a. s.): Informace o kupní smlouvě na objekt v Pisárkách, 
výkaz zisku a ztrát, požadavek na vyřešení pozemku a setrvání VUT ve VTP, a. s.  
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Ing. Konečná vznesla dotaz na bližší informace o řešení problematiky Covid-19 na KaM, SK AS VUT 
byla informována o problémech studentů na KaM VUT. Rektor Štěpánek sdělil, že pro situaci na 
kolejích platí nařízení vlády. Ale na základě informace rektor spolu s prorektorem Doupovcem a 
s vedením KaM prověří stížnosti studentů. V případě, že nastalo při postupu KaM k nějakému po-
chybení, bude ihned řešeno.  

➢ Prorektorka Režňáková 

▪ Pracovníci ÚK provedli analýzu výsledků, které jsou publikovány na WoS za roky 2015–2019 
z hlediska uváděných forem afiliace. Bylo zjištěno, že autoři VUT využívají 337 různých variant 
afiliace. Při takovémto počtu je možné, že některé výsledky nebudou VUT přiřazeny. Pokud není 
afiliace uvedena ve standardní formě, musí pracovnice ÚK přiřazovat publikace ručně a je tady 
riziko, že některé nezaznamená. Doporučená forma uvádění afiliacie je následující: plný název 
univerzity, fakulta, ústav a adresa (zkratky lze používat jen v případě fakult a ústavů). 

▪ Vedení VUT diskutovalo připomínky k věcnému záměru směrnice pro hodnocení akademických 
a vědeckých pracovníků, které jsme obdrželi z F/S. Shodlo se na následujících závěrech:  

- Hodnocení je standardní práce manažera a touto směrnicí se pouze popisuje to, co již každý 
vedoucí pracovník dělá (nebo by měl dělat). Navíc jim k tomu byla vytvořena aplikace v IS. 
Každý vedoucí pracovník hodnotí i ochotu pracovníka plnit úkoly, měl by to promítat do fi-
nančního ohodnocení. 

- Hodnocení proběhne v navrženém termínu, tj. březen–duben 2021.   
- Hodnoceni budou všichni AP a VP (min. úvazek, od kterého by se provádělo hodnocení, se 

nestanovuje). 
- Výsledky hodnocení projedná vedoucí pracoviště s děkanem fakulty, případně ředitelem VŠ 

ústavu (pokud by jej neprováděl přímo ředitel VŠ ústavu). 
- Odpovědnost za správnost dat je tam, kde data vznikají (tj. pracoviště autora, referáty např. 

studijní oddělení, odd. projektové podpory, CZV, atd.). Aplikace SHAP pouze přenáší data 
z jiných částí IS, případně zobrazuje data, která zadá hodnocený pracovník. 

- Bude zahájena diskuse k tvorbě hodnocení pracovišť VUT (metodika VUT). 
 
Doc. Apeltauer vznesl dotaz týkající se otevření webového formuláře pro spolufinancování článků 
v Open Acces – na dotaz bylo odpovězeno, že prozatím nebyl otevřen. Prorektorka sdělila, že tuto 
záležitost prověří a dořeší.  
 
➢ Prorektor Doupovec 

▪ Byla vytvořena aplikace pro elektronické omlouvání studentů z výuky: studenti (včetně studentů 
FIT a FAST) budou zadávat omluvenky do STUDISu, kde vyberou důvod nepřítomnosti, datu-
mové rozpětí, případně vloží soubor s potvrzením nepřítomnosti. Učitelé uvidí omluvenky u se-
znamů svých studentů v Teacherovi a taky v Apollu. Tedy vyučující ze všech fakult (včetně FAST 
a FIT) se musí přihlásit do centrálního IS VUT, aby omluvenku svých studentů viděli. 

 
➢ Prorektor Hruška 

▪ Informace pro SK AS VUT: Prostřednictvím Ing. Maxery požádala SK AS VUT o vytvoření mobilní 
aplikace pro studenty pro jejich základní potřeby. Tato aplikace byla uvedena v činnost, každý si 
ji může nainstalovat.  

▪ Ukončování některých modulů v Apollu VUT – jde o zvyšování objemu práce na webovském 
portálu. Tyto moduly nebude CVIS dlouhodobě udržovat ve dvou verzích – momentálně jde 
zejména o evidence nepřítomnosti. V příštím roce CVIS oznámí s předstihem několika měsíců, 
že příslušná aplikace budou ukončena.  

 
 
➢ Tisková mluvčí Mgr. Koudelová 

▪ Monitoring – viz příloha k zápisu.  
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➢ Informace vedoucí OMVV Ing. Herrmannová 

▪ V úterý 24. 11. 2020 bude na home page VUT zveřejněna brožura k 21. Akademickému shro-
máždění VUT s video pozdravem rektora a seznamem všech oceněných. Akademické shromáž-
dění se uskuteční v nejbližším možném termínu.  

▪ Noc vědců se bude konat dne 27. 11. 2020 online formou. Odbor spolu s fakultami připravil 12 
videozáznamů, které budou spolu s prezentacemi studentů, online streamy s hosty a online před-
náškami ke zhlédnutí na www.nocvedcu.cz. 

 

 
6. INFORMACE Z RVŠ a schválení delegáta a jeho náhradníka do SK RVŠ  
 

▪ Informace z RVŠ 
 

Člen Předsednictva RVŠ (dále P RVŠ) za VUT RNDr. Popela na dnešním zasedání AS sdělil, že 
dnes ráno před zasedáním AS VUT zaslal členům AS zprávy z grémií. Dále krátce zrekapituloval 
informace o jednání P RVŠ: 

1. Zahájení: Předseda RVŠ prof. Pospíšil úvodem sdělil, že toto zasedání nahrazuje zasedání 
Sněmu RVŠ, které se mělo konat v tento den. Vzhledem k on-line formě zasedání, které umožňuje 
diskutovat omezenému počtu diskutujících, nebylo možné uskutečnit jednání Sněmu v jeho plném 
rozsahu. P RVŠ rovněž umožnilo distanční účast zájemcům z řad členů Sněmu RVŠ, kterých se 
účastnilo celkem 42. Hosty zasedání byli místopředseda ČKR doc. Hančil, předseda VŠ odborového 
svazu Mgr. Baierl a ředitel Centra pro studium vysokého školství (CSVŠ) RNDr. Ryška.   

2. Zprávy z užšího Předsednictva RVŠ: prof. Pospíšil sdělil, že v členské sekci webu RVŠ je zveřej-
něn materiál, ve kterém jsou uvedeny všechny události od posledního uskutečněného zasedání. 
Obsahem materiálu jsou i žádosti a stanoviska, které RVŠ obdržela od různých institucí a jimiž se 
zabývala a také souhrn uskutečněných nominací. Dále sdělil, že se upravovala novela zákona o VŠ, 
které se posléze věnoval JUDr. Hodulík (viz bod Legislativní informace). 

3. Zpráva o činnosti Studentské komory RVŠ: Předseda SK RVŠ Giancarlo Lamberti představil čin-
nost Studentské komory, která se týkala přípravy oslav 17. listopadu. Dále SK RVŠ organizovala on-
line debaty, které jsou k dispozici na facebookovém profilu komory a zvolila nového místopředsedu 
pro zahraniční záležitosti, kterým se stal Damir Solak, delegát z MU.  
Předsednictvo Rady VŠ počtem 28 kladných hlasů jednomyslně schválilo usnesení:  
Předsednictvo Rady VŠ potvrzuje volbu nového místopředsedy Studentské komory RVŠ, kterým se 
stal Damir Solak, delegát z MU. Předsednictvo RVŠ děkuje Studentské komoře RVŠ za přípravu a 
realizaci online oslav k uctění památky dne 17. listopadu a Mezinárodní dne studentstva. 

4. Vystoupení hostů: Místopředseda ČKR prof. Hančil informoval přítomné, že pro ČKR je v sou-
časné době naléhavým úkolem vytvoření režimu pomoci pro běloruské studenty, pro které řada škol 
již vytváří stipendijní programy. Dále se ČKR angažuje při řešení situace spojené s návratem stu-
dentů posledních ročníků na VŠ a jejich dostudováním v návaznosti na uvolňování omezení způso-
bených nouzovým stavem. Ředitel CSVŠ RNDr. Ryška sdělil, že připravují šetření doktorandů a upo-
zornil na nabídku workshopů na webu CSVŠ. Mgr. Baierl, předseda VOS, informoval o iniciativě, 
kterou vedou odbory směrem k MF ČR ve věci možné eliminace finančních ztrát vzniklých uzavře-
ním VŠ kolejí v době nouzového stavu. 

5. Legislativní informace: JUDr. Hodulík informoval o projednávání novely zákona o VŠ týkající se 
nouzového stavu, která úspěšně prošla jednáním PSP ČR a senátu a čeká na podpis prezidenta. 
Dále informoval o žádosti o připomínky k novele zákona č. 121/2000 Sb., o právu autorském, o prá-
vech souvisejících s právem autorským a o změně některých zákonů (autorský zákon). Připomínky 
k novele dostaly ke zpracování pracovní komise RVŠ – legislativní a komise pro strategie a rozvoj 
ve VŠ, připomínky komisí byly dne 23. 11. 2020 odeslány na MŠMT. Následně JUDr. Hodulík upo-
zornil na přetrvávající problém ohledně dalšího navyšování poplatku z krátkodobých pobytů na VŠ 
kolejích určených pro místní samosprávu od 1. 1. 2021. To může mít negativní finanční dopady na 

http://www.nocvedcu.cz/
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krátkodobé studijní pobyty zahraničních studentů, ubytování při praxích studentů a může vyvolávat 
problémy i při ukončení pobytu studenta na kolejích. Tomuto tématu se LK RVŠ ve spolupráci se SK 
RVŠ bude i nadále věnovat. JUDr. Hodulík oznámil, že Poslanecká sněmovna má již k dispozici 
k projednání „velkou“ novelu zákona o VŠ a připomínky k textu novely zpracují legislativní komise, 
komise pro strategii a rozvoj ve vysokém školství a komise pro vzdělávací činnost v termínu do 4. 12. 
2020 a navrhnou případné pozměňovací návrhy, pro které by se následně RVŠ pokusila získat pod-
poru poslanců PSP ČR.  
Předsednictvo Rady VŠ počtem 30 kladných hlasů jednomyslně schválilo usnesení:  

Předsednictvo Rady VŠ ukládá legislativní komisi, komisi pro strategii a rozvoj ve vysokém 
školství a komisi pro vzdělávací činnost projednat novelu zákona o vysokých školách (sněmovní tisk 
1083) a představit výstupy komisí Předsednictvu do 4. 12. 2020.  

Předsednictvo RVŠ v souvislosti s ekonomickými dopady COVID19 do hospodaření vyso-
kých škol považuje za vhodné, aby vysokoškolské koleje byly legislativně vyňaty z poplatku za pobyt 
určeného pro místní samosprávy. Od 1. 1. 2021 by tento poplatek měl činit u krátkodobých pobytů 
do 60 dnů až 50 Kč za jeden den ubytování. Tento poplatek, ať by již byl hrazen vysokou školou 
nebo byl přenesen na studenty, by měl za současné situace negativní finanční dopady na oblast 
vysokého školství.  

Předsednictvo Rady VŠ upozorňuje na nesoulad mezi opatřeními týkajícími se VŠ v rámci 
protiepidemického systému ČR, která uvádí MŠMT a Ministerstvo zdravotnictví. Předsednictvo Rady 
VŠ žádá o urychlenou nápravu a sladění těchto opatření na ta, která byla dohodnuta v rámci jednání 
MŠMT se zástupci VŠ. 

Rada VŠ vítá vstřícný postoj ministra školství, mládeže a tělovýchovy, Roberta Plagy k řešení 
problematiky nostrifikací.  

V souladu se společným stanoviskem Rady VŠ a České konference rektorů z ledna 2020 
Rada VŠ doporučuje problematiku vyřešit v chystané novele vysokoškolského zákona tak, že se 
zajistí rovná práva při prokazování podmínky dosažení předchozího vzdělání všem uchazečům o 
studium na vysoké škole. Jako možné funkční řešení Rada VŠ navrhuje, aby uchazeč o studium na 
vysoké škole, která nemá institucionální akreditaci, mohl splnění podmínky dosažení předchozího 
vzdělání podle § 48 odstavce 4 písm. d) a odstavce 5 písm. c) vysokoškolského zákona za poplatek 
prokázat jiné vysoké škole, která má institucionální akreditaci. 

6. Problematika VaV: prof. Pospíšil informoval o probíhajících jednáních o hodnocení výzkumu podle 
Metodiky 17+. Podrobněji se věnoval připravované metodice MŠMT pro dělení DKRVO pro rok 2021 
mezi jednotlivé VŠ. Informoval, že 17. 12. 2020 proběhne v rámci RVVI tzv. tripartita k hodnocení 
VaV za rok 2020. Následovala diskuse k uvedené problematice.  
Předsednictvo Rady VŠ počtem 30 kladných hlasů jednomyslně schválilo usnesení:  
Předsednictvo Rady VŠ bere na vědomí informace o probíhajících jednáních týkajících se hodno-
cení VaV podle Metodiky 17+. 

7. Ekonomické informace: JUDr. Valová informovala o přípravě rozpočtu VŠ na rok 2021. Bližší 
informace budou k dispozici až po prosincovém jednání Reprezentativní komise MŠMT. Do diskuse 
k financování se zapojili členové P RVŠ i členové Sněmu RVŠ. Byla diskutována problematika home 
office, JUDr. Valová navrhla problematiku home office jako jedno z témat pro další funkční období. 
Dále sdělila, že v institucionálním rozvojovém programu na rok 2021 je na projekty vyčleněna částka 
150 mil. Kč, o kterou bude možné žádat na podporu distanční výuky.  
Předsednictvo Rady VŠ počtem 30 kladných hlasů jednomyslně schválilo usnesení:  
Předsednictvo Rady VŠ bere na vědomí informace o přípravě rozpočtu VŠ na rok 2021 a další eko-
nomické informace. 

8. Bilanční a hodnotící zpráva o činnosti Rady VŠ 2018 – 2020: prof. Pospíšil sdělil, že členové 
užšího P RVŠ, předsedové jednotlivých pracovních komisí RVŠ a Agentura RVŠ zpracovali jednot-
livé kapitoly Bilanční a hodnotící zprávy funkčního období Rady VŠ 2018–2020, zpráva nyní pro-
chází závěrečnými úpravami. Bude projednána na prosincovém zasedání P RVŠ a následně zve-
řejněna na webu RVŠ.  
Předsednictvo Rady VŠ počtem 32 kladných hlasů jednomyslně schválilo usnesení:  
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Předsednictvo Rady VŠ bere na vědomí informace o stavu přípravy Bilanční a hodnotící zprávy o 
činnosti Rady VŠ 2018-2020. 

9. Nové funkční období Rady VŠ – první zasedání: prof. Pospíšil informoval, že v současné době 
jednotlivé školy, které jsou členy RVŠ, zasílají delegační lístky zástupců škol na nové funkční období 
RVŠ na roky 2021–2023. Sdělil, že delegační lístky je možné zasílat i během prosince. Po novém 
roce by mělo být svoláno první zasedání P RVŠ a následně ustavující Sněm. V tuto chvíli Statut 
neumožňuje distanční volby. Bude třeba počkat, až se epidemiologická situace dostane do bodu, 
kdy bude možné Sněm prezenční formou svolat. Na prosincovém jednání P RVŠ předseda předloží 
možné varianty činnosti Rady v novém funkčním období 2021–2023 za podmínek, že omezení shro-
mažďování vyvolaná nouzovým stavem budou stále v platnosti.  

10. Různé: V rámci bodu různé vystoupil Damir Solak, poděkoval za potvrzení volby místopředsedou 
SK RVŠ pro zahraničí a dotázal se na možnost účasti na semináři National Peer Counselling Visit 
pořádaném NAÚ. JUDr. Hodulík doporučil prodiskutovat s NAÚ jednotný postup při uplatňování me-
todického pokynu NAÚ o informační povinnosti VŠ ohledně realizace distanční a prezenční výuky 
v době nouzového stavu. 

Na závěr rektor Štěpánek doplnil informace týkající se problematiky hodnocení v rámci Metodiky 
17+, v této souvislosti vznikla pracovní skupina složená ze zástupců technických VŠ (rektor je čle-
nem této skupiny), kteří se po vzájemné domluvě spojili ke spolupráci při jednáních týkajících se 
hodnotících parametrů, které poškozují technické VŠ (např. byly zpracovány prezentace algoritmů, 
na základě kterých dochází k chybným modifikacím hodnocení). Dále rektor informoval o jednáních 
s MŠMT ČR týkající se definice podmínek rozdělování finančních prostředků v rámci DKRVO.  

Ing. Galeová, která je delegátkou za FA ve Sněmu RVŠ, informovala o výsledcích činnosti pracovní 
komise RVŠ pro umělecké vysoké školy.  

 
▪ Schválení delegáta a jeho náhradníka do SK RVŠ  

 
Ing. Konečná omluvila předsedkyni SK AS VUT Ing. Kruljacovou z dnešního zasedání AS VUT z dů-
vodu nemoci a dále sdělila, že ji Ing. Kruljacová pověřila přednést informace týkající se jednání stu-
dentské komory AS VUT. Tyto informace zaslala Ing. Kruljacová předsedovi AS VUT e-mailem dne 
23. 11. 2020: Dne 20. 11. 2020 proběhlo on-line zasedání SK AS VUT týkající se návrhu delegátů 
za VUT do SK RVŠ a jeho náhradníka. Přítomno 8 členů SK z 8 (7 členů na hovoru, 1 člen pouze 
hlasování, jelikož se z rodinných důvodů nemohl volání účastnit). Podklady byly členům SK AS VUT 
zaslány předem. Vybírali se 2 ze 3 kandidátů, kteří zaslali přihlášky do nové SK RVŠ – vybráni 
zástupci Bc. Martin Horváth (FAST) a Viktor Konupčík (FIT). Nově zvoleným členům do SK AS VUT 
byl zaslán seznam přihlášených kandidátů s informacemi, které o sobě uvedli, popsán průběh jed-
nání SK AS VUT a zaslán návrh usnesení se žádostí o vyjádření. Všichni s návrhy souhlasili, na 
dotazy bylo odpovězeno. Studentská komora AS VUT přijala níže uvedené usnesení.  
Usnesení SK AS VUT č. 2 ze dne 20. 11. 2020:  
SK AS VUT nominuje Bc. Martina Horvátha jako delegáta do SK RVŠ pro funkční období 2021-2023 
a Viktora Konupčíka jako náhradníka do SK RVŠ pro funkční období 2021-2023. 
Hlasování: pro – 6 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy.  

V úvodu následující diskuse vznesl MgA. Hrůza dotaz, zda je možné podat ještě i jiný návrh. Ing. 
Konečná sdělila bližší informace týkající se výše uvedených navržených delegátů a konstatovala, 
že členové SK AS VUT předpokládali, že AS VUT bude věřit volbě studentů a budou s jejich návrhy 
souhlasit. Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer sdělil, že se jedná o zástupce studentů do SK RVŠ 
za celé VUT, proto by členové AS VUT měli o nich obdržet bližší informace. MgA. Hrůza dále sdělil, 
že by chtěl navrhnout do funkce náhradnice za delegáta / člena SK RVŠ Bc. Dianu Hodulíkovou, 
která je členkou stávající studentské komory AS VUT. Předseda AS doc. Hanáček sdělil, že všichni 
tři navržení jsou přítomni dnešního zasedání, proto předpokládá, že mohou o sobě sdělit bližší in-
formace.  

Studentka Bc. Hodulíková sdělila, že by ráda zastupovala VUT ve SK RVŠ i na národní úrovni, ve 
skupinách pro umělecké VŠ a pro zahraniční styky, chtěla by posílit zástupce českých univerzit 
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a navázat kontakty v rámci ČR. Dále by v roli náhradníka ve SK RVŠ ráda využila své zkušenosti 
při působení v AS FA a v AS VUT a během působení v rámci svého studia v zahraničí.  

Student FAST Bc. Horváth sdělil, že svou prezentaci nemá připravenou, neboť nepředpokládal, že 
by se měla na dnešním zasedání AS uskutečnit, a krátce informoval, že by chtěl ve SK RVŠ hájit 
zájmy českých studentů v rámci VŠ v ČR a spojit univerzity v celé ČR.  

Viktor Konupčík, který byl zvolen v rámci listopadových voleb do AS VUT pro nové funkční období 
2020–2023 za studenty FIT, sdělil, že by se chtěl zasadit o větší mediální zpřístupnění SK RVŠ pro 
studenty ČR, neboť dle jeho názoru je třeba tuto oblast rozšířit.   

Doc. Hanáček na dnešním zasedání AS zrekapituloval, že AS VUT bude dnes na základě návrhu 
delegátů dle usnesení SK AS VUT ze dne 20. 11. 2020 výše uvedené studenty delegovat svým 
usnesením. Dle Jednacího řádu AS VUT (článek 9 odst. 6 písm. a) je hlasování, které se týká jme-
novitě určených osob, vždy tajné. Následovala tajná hlasování AS VUT o níže uvedených návrzích 
usnesení AS, o jejichž výsledku byli členové AS informováni promítáním průběžného hlasování na 
obrazovku.  

Návrh usnesení AS č. 4.A: (Tajné hlasování) 
Akademický senát VUT schvaluje Bc. Martina Horvátha jako delegáta za VUT do SK RVŠ pro 
funkční období 2021-2023.   
Výsledek tajného hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 6 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas.  
Návrh byl schválen.  
 
Návrh usnesení AS č. 4.B: (Tajné hlasování) 
Akademický senát VUT schvaluje  

▪ Bc. Dianu Hodulíkovou – 11 hlasů 
▪ Viktora Konupčíka – 10 hlasů 
▪ zdržel se hlasování – 0 hlasů 

jako náhradníka/náhradnici za delegáta VUT do SK RVŠ – pro funkční období 2021-2023.   
 
Následovala krátká diskuse členů AS VUT, v jejímž průběhu podala předsedkyně LK AS VUT Mgr. 
Musilová návrh na hlasování ještě o standardním návrhu usnesení týkajícím se potvrzení Bc. Hodu-
líkové do funkce náhradnice za delegáta ve SK RVŠ. Ing. Konečná poté sdělila, že studentská ko-
mora AS VUT žádá o hlasování po komorách – viz Jednací řád AS VUT, Čl. 9 odst. 4, písm. b): o oddělené 
hlasování požádá komora AS VUT poté, co se na této žádosti usnese. 

Následovalo hlasování členů SK AS VUT, s jehož výsledkem seznámil členy AS skrutátor doc. 
Steinbauer.  
 
Usnesení SK AS VUT: 
SK AS VUT žádá o hlasování po komorách v bodu "Hlasování o náhradníkovi do SK RVŠ pro 2021-
2023". 
Hlasování: pro – 6 hlasů, proti – 2 hlasy, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Poté následovalo hlasování AS po komorách, jehož průběh promítal na obrazovku doc. Steinbauer.  
 
Návrh usnesení KAP AS č. 4.C: (Tajné hlasování) 
Komora akademických pracovníků AS VUT schvaluje Bc. Dianu Hodulíkovou jako náhradnici za 
delegáta za VUT do SK RVŠ – pro funkční období 2021-2023.   
Výsledek tajného hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy.  
Návrh byl schválen.  
 
Návrh usnesení SK AS č. 4.D: (Tajné hlasování) 
Studentská komora AS VUT schvaluje Bc. Dianu Hodulíkovou jako náhradnici za delegáta za VUT 
do SK RVŠ – pro funkční období 2021-2023. 
Výsledek tajného hlasování: pro – 3 hlasy, proti – 5 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Návrh nebyl schválen.  
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Poznámka: Návrh na schválení Bc. Diany Hodulíkové jako náhradnice za delegáta za VUT do SK RVŠ pro 
funkční období 2021–2023 nebyl schválen – viz: Jednací řád AS VUT – článek 9 odst. 5: Není-li zákonem, 
tímto Řádem či Volebním řádem AS VUT stanoveno jinak, je usnesení AS VUT platné:  
b) hlasuje-li pro ně nadpoloviční většina přítomných členů v každé komoře AS VUT při odděleném hlasování. 
 
Poté doc. Opravil sdělil, že v souvislosti s výsledkem výše uvedených dvou hlasováním po komo-
rách při součtu hlasů mu připadá nespravedlivé, že návrh nebyl schválen. Navrhuje proto, aby se 
AS VUT zamyslel nad hlasováním po komorách, jestli je spravedlivé a přemýšlel nad případnou 
změnou Jednacího řádu AS VUT. Rektor Štěpánek sdělil, že návrh na znění Jednacího řádu AS 
VUT včetně jeho změn předkládají členové AS, a současně doporučil, aby členové AS VUT tuto 
změnu důkladně prodiskutovali. Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová doplnila, že ke znění / změ-
nám Jednacího řádu AS VUT dává stanovisko rektor VŠ.  

Doc. Hanáček na závěr sdělil, že do dnešního dne AS VUT ještě neprojednal delegáta za Fakultu 
podnikatelskou do Sněmu RVŠ a dále delegáta za celé VUT do Sněmu RVŠ a zrekapituloval, že 
původní termín zaslání delegátů na Agenturu RVŠ do 20. 11. 2020 byl dle sdělení předsedy RVŠ 
na posledním zasedání P RVŠ prodloužen do prosince.  
 
 

7. INFORMACE SK AS VUT  
 
Ing. Konečná z pověření předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacové informovala členy AS VUT, že na 
on-line zasedání SK AS VUT konaném v pátek 20. 11. 2020, nominovala SK zástupce studentů do 
Dozorčí rady KaM namísto Kristíny Šintajové, která již není členkou SK AS VUT z důvodu ukončení 
studia na FCH VUT. Vybíral se 1 ze 3 kandidátů, kteří zaslali přihlášky do DR KaM – vybrána byla 
Silvia Mišáková (FIT). SK AS VUT přijala níže uvedené usnesení.  

Usnesení SK AS VUT č. 1 ze dne 20. 11. 2020: 
Studentská komora AS VUT navrhuje Silvii Mišákovou jako zástupkyni studentů do DR KaM VUT. 
Hlasování: pro – 8 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
  
Podle Jednacího řádu Dozorčí rady KaM, článku 3 odst. 4, členy dozorčí rady z řad studentů VUT 
navrhuje rektorovi ke jmenování studentská komora AS VUT z řad studentské akademické obce 
VUT. Výše uvedené usnesení SK AS VUT tedy ustanovení JŘ DR KaM splnilo. Členové AS VUT 
vzali výše uvedené skutečnosti na vědomí.  
 
 

8. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Dodatek č. 2 k Jednacímu řádu AS VUT: 
 
– Možnost tajného hlasování na distančním jednání AS VUT 

 
Předseda AS VUT Hanáček zrekapituloval, že návrh na doplnění tajného hlasování na distančním 
jednání AS VUT předložil před minulým zasedáním AS doc. Steinbauer – rozeslán všem členům AS 
VUT e-mailem dne 19. 10. 2020. K tomuto návrhu se vyjádřil kladně vedoucí PrO Mgr. Sobotka, 
který ale doporučil mírně upravený návrh, se kterým byli seznámeni členové AS VUT na minulém 
zasedání. Následně členové AS na základě doporučení předsedkyně LK AS VUT Musilové odsou-
hlasili upravené znění navržené Mgr. Sobotkou. Vzhledem k tomu, že návrh nebyl zpřístupněn AO 
VUT 7 dnů před konáním AS, doporučila o něm Mgr. Musilová hlasovat až na dnešním zasedání. 
Následně byl tento návrh zpřístupněn na webu dne 10. 11. 2020.  

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženému návrhu připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistou-
peno ihned k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.   
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Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu na změnu Jednacího řádu AS VUT – doplnění tajného hlasování na 
distančním jednání AS VUT.    
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT schvaluje doplnění možnosti tajného hlasování na distančním jednání AS 
VUT v rámci Dodatku č. 2 k Jednacímu řádu AS VUT v následujícím znění:  
Původní znění čl. 13a odst. 5 se ruší a nahrazuje se následujícím textem:  
"Na distančním jednání lze i hlasovat veřejně a, je-li to po technické stránce zabezpečeno, i tajně." 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
– Institut stálého hosta na zasedáních AS VUT z VŠ ústavů VUT 

 
Předseda AS Hanáček opět úvodem zrekapituloval, že na zasedání AS VUT dne 13. 10. 2020 byl 
projednáván návrh Ing. Bradáče na doplnění institutu stálého hosta na zasedáních AS VUT pro 
zástupce VŠ ústavů, kteří nebyli ve volbách zvoleni do KAP AS VUT. Tento návrh nebyl vedoucím 
PrO Mgr. Sobotkou doporučen se zdůvodněním, že text není systémový a tedy není vhodně formu-
lován. Následně proběhla další diskuse o výše uvedeném návrhu na jednání LK AS VUT dne 20. 10. 
2020, kde zazněly argumenty pro i proti přijetí dodatku. Po diskusi bylo doporučeno dále jednat 
s PrO o předložení návrhu, ke kterému nebude mít PrO námitky – jednáním byli pověřeni Mgr. Musi-
lová a Ing. Bradáč. Dne 9. 11. 2020 zaslal Mgr. Sobotka nové znění návrhu, Ing. Bradáč tento návrh 
odsouhlasil a předložil AS VUT ke schválení – rozeslán bezprostředně všem členům AS VUT a zpří-
stupněn AS VUT na webové stránce dne 10. 11. 2020.  

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS VUT vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k tomuto návrhu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistou-
peno k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu na změnu Jednacího řádu AS VUT – doplnění institutu stálého hosta z VŠ 
ústavu VUT na zasedáních AS VUT.   
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT schvaluje změnu Jednacího řádu AS VUT týkající se doplnění institutu stá-
lého hosta z VŠ ústavu VUT na zasedáních AS VUT – verzi ze dne 9. 11. 2020 v následujícím znění:  
1. V článku 6 se vkládá nový odst. 3, který zní: 

3. Účastníkem zasedání AS VUT s právem vystupovat v rozpravě k projednávaným záležitos-
tem je i stálý host AS VUT. Stálého hosta AS VUT jmenuje předseda AS VUT na návrh ředitele 
vysokoškolského ústavu v případě, kdy žádný ze členů AS VUT zvolený za vysokoškolské ús-
tavy a další součásti nepůsobí jako akademický pracovník na daném vysokoškolském ústavu. 
Stálý host je jmenován vždy na dobu určitou, a to do konání následujících řádných voleb do AS 
VUT. 

2. Stávající odstavce 3. a 4. článku 6 se nově označují jako odstavce 4. a 5. 
3. V článku 13, odst. 4 se vkládá nové písm. b), které zní: 

b) stálý host (viz čl. 6, odst. 3), který má v takovém případě právo vystupovat v rozpravě a nemá 
právo hlasovat. 

4. Stávající písm. b) se nově označuje jako písm. c). 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 7 hlasů. 
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 Dodatek č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI 

 
Návrh Dodatku č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI předložil předseda AS FSI doc. Návrat předsedovi AS 
Hanáčkovi e-mailem dne 12. 11. 2020 – rozeslán e-mailem bezprostředně všem členům AS VUT. 
Návrh byl zveřejněn na webu dne 13. 11. 2020.  

K tomuto návrhu se vyjádřil vedoucí PrO Mgr. Sobotka e-mailem dne 18.11. 2020, konstatoval, že 
„navržený dodatek v podstatě vychází ze "vzoru" dodatku, který byl zpracován pro AS VUT a jeho volební řád. 
Nadto měl PrO možnost uplatnit své připomínky ještě před schvalováním ve fakultním senátu, kdy PrO inicioval 
změnu textu o pravomoci rozhodnout o konání (z komor na AS FSI) tak, aby bylo v pořádku. K navrženému 

textu PrO nemá další připomínky.“ 

Rektor Štěpánek v souladu s vyjádřením PrO neměl připomínky.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu připo-
mínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení 
dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 9: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – hlasů. 
 
 

 Nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT 
 
Návrh nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT předložil předseda AS FEKT doc. 
Steinbauer předsedovi AS VUT doc. Hanáčkovi e-mailem dne 9. 11. 2020 – bezprostředně rozeslán 
všem členům AS VUT. Na minulém zasedání AS předsedkyně LK Mgr. Musilová upozornila, že 
dokument byl sice zveřejněn na webu, ale ne 7 dnů před konáním dnešního zasedání, AS VUT proto 
nehlasoval o jeho schválení.  

K návrhu se vyjádřil Mgr. Sobotka ve svém e-mailu adresovaném předsedkyni LK ASVUT Mgr. Musi-
lové zaslaném 18. 11. 2020 – Mgr. Musilová jej přeposlala předsedovi AS VUT Hanáčkovi. Dle vy-
jádření Mgr. Sobotky „je úprava distančního jednání VR FEKT vcelku bezproblémová, pouze s drobnou 
připomínkou směrem k odst. 4, že „technické prostředky“ nemohou nic zaručit. Povinnost dodržet zákonné 
požadavky na hlasování náleží vědecké radě jako takové a potažmo jejímu předsedovi, ale to je opravdu jen 
marginálie, kdy účel sdělení je jasný. Tedy navržený článek 8 je dle názoru PrO v pořádku, a s ohledem na 
zvolený postup FEKT, kdy namísto dodatků fakticky vydávají celý nový předpis, pak i celý navržený Jednací 
řád VR FEKT v pořádku.“  

Předseda AS Hanáček na dnešním zasedání AS VUT vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženému návrhu připomínky, vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistou-
peno ihned k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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9.  EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

 Příprava Pravidel rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021 
 
Na minulém zasedání AS VUT přednesl kvestor Janíček podrobné informace týkající se přípravy 
„Pravidel rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021“ a následně i přípravy Rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021. 
Tyto informace aktuálně doplnil i na dnešním zasedání AS VUT. Kvestor Janíček sdělil, že shrnuté 
připomínky z fakult byly zpracovány do tezí, které budou v pátek projednány na společném jednání 
rektora, kvestora a prorektora Grmely. Poté se uskuteční jednání rektora s děkany fakult – příští 
týden v úterý 1. 12. 2020 po skončení zasedání kolegia rektora. S výsledky jednání bude seznámen 
AS VUT na zasedání dne 8. 12. 2020 a poté budou probíhat jednání EK AS VUT, na kterých budou 
průběžně podrobně projednávány materiály týkající se přípravy Pravidel rozpočtu VUT pro r. 2021.  
Předseda EK AS VUT RNDr. Popela navrhoval uskutečnit jednání EK AS VUT dne 1. 12. 2020 po 
skončení jednání vedení VUT s děkany fakult a řediteli VŠ ústavů, hodina bude upřesněna (před-
běžně od 11:30 hodin).  
 

 Další ekonomické záležitosti 
 
Nový člen AS VUT z FP Ing. Ondrák požádal ve svém e-mailu ze dne 23. 11. 2020 předsedu AS 
VUT Hanáčka o možnost stát se členem EK AS VUT (namísto Ing. Smolíkové).  

K jeho žádosti se vyjádřil kladně i předseda EK AS VUT RNDr. Popela, který na dnešním zasedání 
AS dále doplnil, že by se jednání EK AS VUT chtěla zúčastňovat i prof. Kocmanová, která byla na 
FP zvolena do AS VUT pro nové funkční období. Na dnešním zasedání dále projevil zájem o členství 
v EK AS VUT i doc. Apeltauer (FAST). Členové AS VUT po krátké diskusi hlasovali o schválení níže 
uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT schvaluje Ing. Viktora Ondráka, Ph.D. a doc. Mgr. Ing. Tomáše Apeltauera, 
Ph.D. do funkce člena EK AS VUT.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Na závěr kvestor Janíček informoval, že v důsledku koronavirové krize v rámci ČR se na VUT v této 
souvislosti začínají objevovat žádosti na podporu některých oblastí činnosti, např. nejen na KaM, ale 
také na CESA, které také zasáhl v důsledku neuskutečňování některých procesů v rámci vládních 
opatření velký pokles příjmů z vedlejší hospodářské činnosti (např. uzavření sportovních areálů pro 
veřejnost). K těmto žádostem musí VUT zaujmout stanoviska.  
 
 

10. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Směrnice pro přijímací řízení na ÚSI do NMSP a DSP pro akademický rok 2021/2022 
 
Dne 31. 10. 2020 byly členům AS VUT rozeslány návrhy směrnic pro přijímací řízení na ÚSI do 
NMSP a DSP na základě žádosti ředitele ÚSI doc. Vémoly. Rektor Štěpánek potvrdil předložení 
těchto návrhů AS VUT e-mailem dne 2. 11. 2020. Ředitel ÚSI doc. Vémola ve svém e-mailu adre-
sovaném rektoru Štěpánkovi sdělil, že směrnice byly odsouhlaseny PrO Rektorátu. Předsedkyně LK 
AS VUT Mgr. Musilová na minulém zasedání AS dne 10. 11. 2020 sdělila, že tyto návrhy nebyly 
zveřejněny na webu VUT, AS VUT proto přesunul hlasování o jejich schválení na dnešní zasedání 
AS VUT. Dále Mgr. Musilová upozornila, že dokumenty měly být členům AS VUT rozeslány až po 
jejich předložení rektorem Štěpánkem. Směrnice byly zpřístupněny na webu AS VUT dne 10. 11. 
2020 po zasedání AS VUT.  

Na dnešním zasedání vznesl předseda AS doc. Hanáček dotaz, zda mají členové AS VUT k výše 
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uvedeným návrhům nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo při-
stoupeno k hlasování o jejich schválení. 
 

- Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 v navazujících magisterských 
studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Řízení rizik 
technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 

 
Návrh usnesení AS č. 14: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 v navazují-
cích magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Ří-
zení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 15: 
Akademický senát VUT schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 
v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v do-
pravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – hlasů. 
 

- Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 v doktorském studijním pro-
gramu „Soudní inženýrství“ na ÚSI VUT 

 
Návrh usnesení AS č. 16: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 v doktor-
ském studijním programu „Soudní inženýrství“ na ÚSI VUT. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 17: 
Akademický senát VUT schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 
v doktorském studijním programu „Soudní inženýrství“ na ÚSI VUT. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – hlasů. 
 

 Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI v letním se-
mestru akad. roku 2019/2020 

 
Rektor Štěpánek předložil výše uvedenou zprávu e-mailem dne 2. 11. 2020 na základě žádosti ře-
ditele ÚSI doc. Vémoly – rozeslána všem členům AS VUT e-mailem dne 3. 11. 2020.  

Na dnešním zasedání vznesl předseda AS doc. Hanáček dotaz, zda mají členové AS VUT k výše 
uvedené zprávě nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistou-
peno po krátké diskusi ke schválení dvou níže uvedených usnesení. Diskuse, během níž vystoupili 
prof. Štětina, Ing. Konečná a Ing. Bradáč, se týkala zveřejňování výsledků hodnocení na webových 
stránkách fakult /VŠ ústavů VUT.  
 
Návrh usnesení AS č. 18: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předklá-
dací lhůty k projednání Zprávy o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI 
v letním semestru akademického roku 2019/2020.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Návrh usnesení AS č. 19: 
Akademický senát VUT schvaluje Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních progra-
mech na ÚSI v letním semestru akademického roku 2019/2020.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – hlasů. 
 

 Další pedagogické záležitosti  
 
Následovala diskuse účastníků zasedání týkající se problémů spojených s vyhlášeným nouzovým 
stavem v ČR a s ním souvisejícími nařízeními vlády, které se týkají zahraničních studentů VUT 
(zejména ze Slovenska), zejména o nutnosti těchto studentů být po příjezdu do ČR v karanténě. 
V diskusi vystoupili zejména doc. Opravil, Ing. Konečná, doc. Steinbauer a rektor Štěpánek. V zá-
věru diskuse rektor Štěpánek přislíbil prošetření všech opatření vydaných na KaM prorektorem Dou-
povcem, zda jsou v souladu se stávající legislativou, včetně nařízeními KHS JM Kraje. Rektor bude 
následně studenty bezprostředně informovat.  
 
 

11. INSTITUCIONÁLNÍ PLÁN VUT PRO ROK 2021 
 
Rektor Štěpánek předložil AS VUT k projednání dokument Institucionální plán VUT pro rok 2021 – 
rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 19. 11. 2020.  

Prof. Štěpánek na dnešním zasedání AS zrekapituloval, že tento materiál nemusí být AS VUT schva-
lován, ale považuje za potřebné s ním AS VUT seznámit. Předseda EK AS RNDr. Popela velmi 
ocenil, že dokument obsahuje také úsilí o snížení byrokracie a poděkoval vedení VUT za tuto snahu.  

Předseda AS Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému dokumentu připo-
mínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení 
níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 20: 
Akademický senát VUT se kladně vyjadřuje k předloženému Institucionálnímu plánu VUT pro rok 
2021. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

12. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 

 Návrh rektora na doplnění externího a interního člena do Vědecké rady VUT 
 
Návrh na doplnění interního člena do Vědecké rady VUT předložil rektor Štěpánek e-mailem dne 
21. 11. 2020 – rozeslán bezprostředně všem členům AS VUT. Vzhledem ke změně děkana na Fa-
kultě podnikatelské navrhl rektor do této funkce nového děkana FP doc. Ing. Vojtěcha Bartoše, Ph.D.  
Rektor Štěpánek dále sdělil, že zůstává členem VR VUT i bývalý děkan FP doc. Škapa. Návrh na 
doplnění externího člena do Vědecké rady VUT Ing. Romana Havlína, ředitele JE Dukovany, před-
ložil rektor Štěpánek e-mailem dne 22. 11. 2020 – Životopis byl rozeslán bezprostředně všem čle-
nům AS VUT. Rektor Štěpánek současně požádal o projednání výše uvedených návrhů ve zkrácené 
předkládací lhůtě.  

K návrhu se vyjádřili členové KTČ AS VUT per rollam dnes před zasedáním AS VUT a přijali dvě 
níže uvedená usnesení.  

Usnesení KTČ AS VUT č. 1 ze dne 24. 11. 2020: 
Komise pro tvůrčí činnost AS VUT v Brně doporučuje AS VUT v Brně v udělit rektorovi VUT v Brně 
v souladu s § 9, odst. 1, písm. f) zákona č. 111/1998 Sb. předchozí souhlas se jmenováním Ing. 
Romana Havlína členem vědecké rady VUT.   
Hlasování: pro – 7 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Usnesení KTČ AS VUT č. 2 ze dne 24. 11. 2020: 
Komise pro tvůrčí činnost AS VUT v Brně doporučuje AS VUT v Brně v udělit rektorovi VUT v Brně 
v souladu s § 9, odst. 1, písm. f) zákona č. 111/1998 Sb. předchozí souhlas se jmenováním doc. 
Ing. Vojtěcha Bartoše, Ph.D. členem vědecké rady VUT. 
Hlasování: pro – 6 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Předseda AS Hanáček na dnešním zasedání AS zrekapituloval, že dle § 9 odst. 1 písm. f) zákona 
o VŠ AS VUT dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování a odvolání členů VR VŠ a dle Jedna-
cího řádu AS VUT (článek 9 odst. 6 písm. a) je hlasování, které se týká jmenovitě určených osob, 
vždy tajné. Dle § 9 odst. 1 písm. f) - nemusí být tento návrh zpřístupňován AO. AS VUT dále hlasoval 
o schválení tří níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 21:  
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhů rektora na jmenování nového interního člena VR VUT doc. Ing. Vojtěcha 
Bartoše, Ph.D. a nového externího člena VR VUT Ing. Romana Havlína, ředitele JE Dukovany.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 22: Tajné hlasování 
Akademický senát VUT souhlasí se jmenováním doc. Ing. Vojtěcha Bartoše, Ph.D. do funkce inter-
ního člena Vědecké rady VUT.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 23: Tajné hlasování 
Akademický senát VUT schvaluje Ing. Romana Havlína do funkce externího člena Vědecké rady 
VUT.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

13. VOLBY DO AS VUT 
 

 Informace předsedy Volební komise VUT o jednání Volební komise VUT pro volby do AS 
VUT konané dne 11. 11. 2020 – viz Zápis z jednání VK VUT ze dne 11. 11. 2020 a Sou-
hrnná zpráva Volební komise VUT o výsledku voleb do AS VUT v Brně pro funkční období 
listopad 2020 až listopad 2023 

 
Členové AS VUT obdrželi e-mailem dne 14. 11. 2020 Souhrnnou zprávu Volební komise VUT o vý-
sledku voleb do AS VUT v Brně pro funkční období listopad 2020 až listopad 2023, která obsahuje 
personální obsazení nového AS VUT a dále Zápis z jednání Volební komise VUT ze dne 11. 11. 
2020. Tyto dokumenty byly zveřejněny na www stránce AS VUT týkající se voleb do AS VUT – viz:  
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as/volby-2020 . 

Předseda Volební komise VUT Ing. Bradáč na dnešním zasedání zrekapituloval výsledky voleb, 
které byly Volební komisí VUT shledány na všech fakultách VUT platné, kromě FSI, na které byly 
na minulém zasedání AS VUT znovu vyhlášeny volby s termínem jejich konání ve dnech 15. 12. – 
16. 12. 2020 (posun dle vývoje epidemiologické situace). Ing. Bradáč sdělil, že byly vzneseny jen 
formální připomínky týkající se ojedinělých případů, kdy na VŠ ústavech bylo v několika málo přípa-
dech hlasováno duplicitně v obou volebních obvodech, což nemohlo ovlivnit výsledky hlasování. 
Volební komise VUT dále doporučila při příštích volbách zveřejnit všechny kandidáty na webové 
stránce VUT.  

Na závěr předseda AS doc. Hanáček zrekapituloval, že na minulém zasedání AS VUT konaném dne 
10. 11. 2020 se AS VUT na základě posouzení rizik dohodl, že se bude řídit zákonem č. 188/2020 
Sb. a dle právního výkladu MŠMT se funkční období stávajících členů AS VUT prodlužuje o 120 dnů 
po ukončení nouzového stavu v ČR.  
 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as/volby-2020
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14. RŮZNÉ  
 

 Doc. Hanáček sdělil, že příští zasedání AS VUT se bude konat dne 8. 12. 2020 v 10:00 hodin 
(od 8:00 hod. je RVH VUT), kde budou naplánovány termíny zasedání AS VUT v r. 2021. 

 Členové AS VUT po krátké diskusi hlasovali o schválení usnesení AS VUT týkajícím se účasti 
nově zvolených členů AS VUT pro funkční období listopad 2020 až listopad 2023 v přísluš-
ných pracovních komisích AS VUT, o něž projeví zájem. Předseda EK RNDr. Popela požádal 
zájemce o účast v EK AS VUT, aby se přihlásili co nejdříve.   
Návrh usnesení AS č. 24: 
AS VUT ukládá předsedům komisí AS VUT pravidelně zvát na jednání komisí AS VUT zá-
jemce o účast z řad členů AS VUT zvolených ve volbách do AS VUT ve dnech 3. - 5. 11. 
2020. Zároveň žádá případné zájemce, aby svůj zájem vyjádřili co nejdříve e-mailem na ad-
resu tajemnice AS VUT a v kopii předsedovi příslušné komise AS VUT. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer otevřel diskusi týkající se problematiky zveřejňování 
návrhů projednávaných AS VUT, konstatoval, že není zavedený mechanismus, jak návrhy 
zveřejňovat, neboť se stále stává, že některé návrhy nejsou v termínu daném zákonem zve-
řejněny. Předseda AS Hanáček sdělil, že tuto problematiku řešil na vedení VUT – návrhy, 
které předkládá rektor, zpřístupňuje kancléř Gregorek. Zveřejňování návrhů předkládaných 
akademickými senáty fakult (legislativní návrhy) řešil kancléř Gregorek s děkany fakult, kteří 
byli již v září osloveni, aby jmenovali za příslušnou fakultu osobu, která bude mít oprávnění 
návrhy z AS fakult na webové stránce AS zpřístupnit. Děkani fakult zřejmě bohužel tuto in-
formaci nepředali, takže na příštím zasedání kolegia rektora je doc. Hanáček na přetrvávající 
problém upozorní. Předsedkyně LK AS Mgr. Musilová sdělila, že při předložení návrhu by 
měl předseda AS fakulty ve svém e-mailu uvést, že byl dokument zpřístupněn. Dále Mgr. 
Musilová upozornila, že pokud AS VUT obdrží od ředitele VŠ ústavu nějaký návrh, aby mu 
byl vrácen s upozorněním, že předkladatelem návrhu je rektor. Doc. Hanáček sdělil, že tuto 
kontrolu předkládaných návrhů bude provádět tajemnice AS VUT. RNDr. Popela navrhl zaslat 
předkladateli dopis, kterým bude upozorněn, že návrh nebyl zveřejněn, a tudíž jej AS VUT 
nebude projednávat. Doc. Steinbauer vyjádřil s tímto postupem souhlas.  

 Prof. Trunec vznesl dotaz, kdy bude uskutečněno ustavující zasedání AS VUT nově zvole-
ného AS VUT a požádal o rekapitulaci, jak bude dále postupováno. Předseda AS Hanáček 
sdělil, že Volební komise VUT svolá ustavující zasedání AS VUT do 7 dnů po ukončení funkč-
ního období stávajícího AS VUT, tj. 120 dnů po ukončení nouzového stavu. To se ale může 
i změnit např. v rámci novely VŠ zákona, příp. podle pozměňovacích návrhů. Doc. 
Steinbauer, který je předsedou AS FEKT, sdělil, že dle jeho názoru je možné i jiné řešení, 
o kterém bylo diskutováno na AS FEKT – viz změna Volebního řádu AS FEKT – tento způsob 
použít i pro změnu Volebního řádu AS VUT. Doc. Hanáček sdělil, že tato změna by mohla 
být náročnější, týkala by se nejen Volebního řádu AS VUT, ale i Statutu VUT a VŘ AS VUT. 
Registrace nového předpisu nebo jeho změny MŠMT trvá i dva měsíce, MŠMT tuto lhůtu dost 
striktně uplatňuje. Doc. Steinbauer sdělil, že na jaře příštího roku bude možná další vlna epi-
demie, nouzový stav může trvat i dále, proto je třeba na této věci pracovat. Mgr. Musilová 
potvrdila, že výše navrhovaná změna by se týkala jak VŘ AS VUT, tak i Statutu VUT a dopo-
ručila tuto změnu podrobně prodiskutovat s rektorem Štěpánkem, který je předkladatelem 
návrhů obou předpisů, zda bude s touto změnou souhlasit.  

 RNDr. Popela v návaznosti na to připomněl, že termín připomínek k novele zákona připomín-
kované v rámci RVŠ je do 4. 12. 2020. Mgr. Musilová sdělila, že připomínky k této novele již 
byly podány, velká část jich nebyla zapracována. 
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Na závěr doc. Hanáček poděkoval všem účastníkům zasedání AS VUT za dnešní účast a ukončil 
zasedání.  

 
   

 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 11/2020 DNE 24. 11. 2020 
 

UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory doc. Steinbauera a Ing. Bradáče.   

 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s následujícími změnami:  

▪ Bod 6. Informace z RVŠ byl doplněn o schválení delegáta a jeho náhradníka do SK RVŠ 
▪ Bod 7. Informace o činnosti SK AS VUT byl doplněn o informaci o usnesení SK AS VUT 

o schválení návrhu zástupce studentů do Dozorčí rady KaM.  
▪ Byl doplněn nový bod 11. Institucionální plán VUT pro rok 2021  
▪ Bod 12. Záležitosti KTČ AS VUT byl doplněn o návrhy rektora na nového interního a exter-

ního člena VR VUT.   
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z jednání AS VUT č. 9/2020 ze dne 13. 10. 2020 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT e-mailem dne 21. 11. 2020. 
 
UAS 4.A (Tajné hlasování) 
Akademický senát VUT schvaluje Bc. Martina Horvátha jako delegáta za VUT do SK RVŠ pro 
funkční období 2021-2023.   
 
UAS 4.B (Tajné hlasování) 
Akademický senát VUT schvaluje  

▪ Bc. Dianu Hodulíkovou – 11 hlasů 
▪ Viktora Konupčíka – 10 hlasů 
▪ zdržel se hlasování – 0 hlasů 

jako náhradníka/náhradnici za delegáta VUT do SK RVŠ – pro funkční období 2021-2023.   
 
USK AS VUT 
Studentská komora AS VUT žádá o hlasování po komorách v bodu "Hlasování o náhradníkovi do 
SK RVŠ pro 2021-2023". 
 
UKAP AS 4.C (Tajné hlasování) 
Komora akademických pracovníků AS VUT schvaluje Bc. Dianu Hodulíkovou jako náhradnici za 
delegáta za VUT do SK RVŠ – pro funkční období 2021-2023.   
Výsledek tajného hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy.  
Návrh byl schválen.  
 
USK AS 4.D (Tajné hlasování) 
Studentská komora AS VUT schvaluje Bc. Dianu Hodulíkovou jako náhradnici za delegáta za VUT 
do SK RVŠ – pro funkční období 2021-2023. 
Návrh nebyl schválen.  
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu na změnu Jednacího řádu AS VUT – doplnění tajného hlasování na 
distančním jednání AS VUT.    
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UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje doplnění možnosti tajného hlasování na distančním jednání AS 
VUT v rámci Dodatku č. 2 k Jednacímu řádu AS VUT v následujícím znění:  
Původní znění čl. 13a odst. 5 se ruší a nahrazuje se následujícím textem:  
"Na distančním jednání lze i hlasovat veřejně a, je-li to po technické stránce zabezpečeno, i tajně." 
 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu na změnu Jednacího řádu AS VUT – doplnění institutu stálého hosta z VŠ 
ústavu VUT na zasedáních AS VUT.   
 
UAS 8 
Akademický senát VUT schvaluje změnu Jednacího řádu AS VUT týkající se doplnění institutu stá-
lého hosta z VŠ ústavu VUT na zasedáních AS VUT – verzi ze dne 9. 11. 2020 v následujícím znění:  
5. V článku 6 se vkládá nový odst. 3, který zní: 

3. Účastníkem zasedání AS VUT s právem vystupovat v rozpravě k projednávaným záležitos-
tem je i stálý host AS VUT. Stálého hosta AS VUT jmenuje předseda AS VUT na návrh ředitele 
vysokoškolského ústavu v případě, kdy žádný ze členů AS VUT zvolený za vysokoškolské ús-
tavy a další součásti nepůsobí jako akademický pracovník na daném vysokoškolském ústavu. 
Stálý host je jmenován vždy na dobu určitou, a to do konání následujících řádných voleb do AS 
VUT. 

6. Stávající odstavce 3. a 4. článku 6 se nově označují jako odstavce 4. a 5. 
7. V článku 13, odst. 4 se vkládá nové písm. b), které zní: 

b) stálý host (viz čl. 6, odst. 3), který má v takovém případě právo vystupovat v rozpravě a nemá 
právo hlasovat. 

8. Stávající písm. b) se nově označuje jako písm. c). 
 
UAS 9 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI.  
 
UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI.  
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT. 
 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT.  
 
UAS 13 
Akademický senát VUT schvaluje Ing. Viktora Ondráka, Ph.D. a doc. Mgr. Ing. Tomáše Apeltauera, 
Ph.D. do funkce člena EK AS VUT.  
 
UAS 14 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 v navazují-
cích magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Ří-
zení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT. 
 
UAS 15 
Akademický senát VUT schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 
v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v do-
pravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT. 
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UAS 16 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 v doktor-
ském studijním programu „Soudní inženýrství“ na ÚSI VUT. 
 
UAS 17 
Akademický senát VUT schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 
v doktorském studijním programu „Soudní inženýrství“ na ÚSI VUT. 
 
UAS 18 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předklá-
dací lhůty k projednání Zprávy o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI 
v letním semestru akademického roku 2019/2020.  
 
UAS 19 
Akademický senát VUT schvaluje Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních progra-
mech na ÚSI v letním semestru akademického roku 2019/2020.  
 
UAS 20 
Akademický senát VUT se kladně vyjadřuje k předloženému Institucionálnímu plánu VUT pro rok 
2021. 
 
UAS 21 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhů rektora na jmenování nového interního člena VR VUT doc. Ing. Vojtěcha 
Bartoše, Ph.D. a nového externího člena VR VUT Ing. Romana Havlína, ředitele JE Dukovany.  
 
UAS 22: Tajné hlasování 
Akademický senát VUT souhlasí se jmenováním doc. Ing. Vojtěcha Bartoše, Ph.D. do funkce inter-
ního člena Vědecké rady VUT.  
 
UAS 23: Tajné hlasování 
Akademický senát VUT schvaluje Ing. Romana Havlína do funkce externího člena Vědecké rady 
VUT.  
 
UAS 24 
AS VUT ukládá předsedům komisí AS VUT pravidelně zvát na jednání komisí AS VUT zájemce 
o účast z řad členů AS VUT zvolených ve volbách do AS VUT ve dnech 3. - 5. 11. 2020. Zároveň 
žádá případné zájemce, aby svůj zájem vyjádřili co nejdříve e-mailem na adresu tajemnice AS VUT 
a v kopii předsedovi příslušné komise AS VUT. 

 
 

TERMÍN PŘÍŠTÍHO ZASEDÁNÍ 
Příští zasedání AS VUT se bude konat 8. 12. 2020 v 10:00 hodin 

v rámci videokonference MICROSOFT Teams. 

 
 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
předseda AS VUT v Brně 

 

 

Zapsala: Jarmila Cardová 


